

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, MARCH 5, 1979

(12)

The Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science met this day at 4:00 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Bonnell, presiding.

Present: The Honourable Senators Bird, Bonnell, Cottreau, Flynn, Giguère, Inman, McElman, McGrand, Phillips, Quart and Thompson. (11)

Present but not of the Committee: The Honourable Senators Bell, Forsey and Frith. (3)

The Committee proceeded to consider Bill C-2 intituled:

“An Act to amend the Health Resources Fund Act”.

Appearing: The Honourable Monique Bégin, P.C., Minister of National Health and Welfare.

Witness: Dr. Maureen M. Law, Assistant Deputy Minister, Health Services and Promotion Branch, Department of National Health and Welfare.

The Minister made a statement.

The Minister and the witness answered questions.

The Honourable Senator Inman proposed that the Committee may wish to have as a witness, the Minister of Health of the Province of British Columbia. A discussion followed. The matter was deferred until the next meeting of the Committee.

At 6:15 p.m. the Committee adjourned until 10:00 a.m. Tuesday, March 6, 1979.

ATTEST:

PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 5 MARS 1979

(12)

Le Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences se réunit aujourd'hui à 16 heures, sous la présidence de l'honorable sénateur Bonnell (président).

Présents: Les honorables sénateurs Bird, Bonnell, Cottreau, Flynn, Giguère, Inman, McElman, McGrand, Phillips, Quart et Thompson. (11)

Présents mais ne faisant pas partie du Comité: Les honorables sénateurs Bell, Forsey et Frith. (3)

Le Comité entreprend l'étude du bill C-2 intitulé:

«Loi modifiant la Loi sur la Caisse d'aide à la santé».

Comparait: L'honorable Monique Bégin, C.P., ministre de la Santé nationale et du Bien-être social.

Témoin: Dr. Maureen M. Law, sous-ministre adjoint, Direction des services et promotion de la santé, ministère de la Santé nationale et du Bien-être social.

Le ministre fait une déclaration.

Le ministre et le témoin répondent aux questions.

L'honorable sénateur Inman propose que le Comité invite comme témoin le ministre de la Santé de la province de la Colombie-Britannique. Une discussion s'ensuit. La question est différée jusqu'à la prochaine séance du Comité.

A 18 h 15, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 6 mars 1979, à 10 heures.

ATTESTÉ:

Le greffier du Comité

Patrick Savoie

Clerk of the Committee